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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 2. april 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 308 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL)

Spørgsmål 308:

”Skal ministerens svar på FLF alm. del – spørgsmålene 269, 270 og 271 forstås på den 
måde, at ministeriets repræsentanter i den følgegruppe, der fulgte projektet 
”Konsekvensanalyse for landbruget af EU’s klima- og energipakke” på intet tidspunkt 
har kommenteret virkemidlernes potentiale, klima- og miljøeffekt, projektets 
økonomiske analyser og de fremlagte anbefalinger?”

Svar:
Fødevareministeriets repræsentanter i projektets følgegruppe har løbende haft en dialog 
med forskerne bag rapporten om projektets fremdrift. Lige som de på 
følgegruppemøderne har haft mulighed for at stille opklarende spørgsmål. Men for så 
vidt angår Det Jordbrugsvidenskabelige Fakultets bidrag om virkemidlernes potentiale, 
klima- og miljøeffekt og Fødevareøkonomisk Instituts økonomiske analyser, samt de 
deraf fremlagte konklusioner og anbefalinger har Fødevareministeriet ikke været 
involveret på noget tidspunkt.

Det korte svar på spørgsmålet er således ja.  
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